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بررسی هفته دوم لیگ برتر به قلم مجیدی جلالی

متوسط اما امیدوارکننده

 
استقلال

اســتقلال بهتــر از بــازی اول بود ولی 
آنها بیشــتر از هر چیز نیاز به آرامش دارند. 
اســتقلال می تواند بهتر شــود امــا آنها باید 
در پســت های کلیدی به جمع بندی بهتری 
برســند که البته این نیازمند شناخت بیشتر، 

زمان بیشتر و کمک بیشتر است.

 
تراکتور

تراکتور مربی خود را پیدا کرده. دنیزلی 

می تواند خواسته های کهنه تراکتور را تحقق 
ببخشد. تراکتور بیشــتر از مربی نیاز به یک 
مربی مدیر دارد و مدیریت مربیگری بالاترین 

شاخصه ای است که دنیزلی دارد.
 او مربی باتجربــه و صاحب نظم خاص 
خودش است که البته نیاز به حمایت در این 
خصوص از طرف طرفداران و مدیران باشگاه  
دارد. فقط آنچه که بسیار مهم است عملکرد 
پیرامونی مجموعه تراکتور اســت که باید در 

طی این سال ها بسیار باتجربه تر عمل کنند.

 
پرسپولیس

کــرد.  بــازی  خــوب  پرســپولیس 
درخواســت های مربی پرسپولیس برای بازی 
معقول و جسورانه بود. مطمئن هستم که در 
روزهــای آینده شــاهد ترکیبات جدیدی در 

خطوط پرسپولیس خواهیم بود. 

او در طــول بــازی دو مدافــع کناری 
خــود را بــرای تهاجم بهتر و بیشــتر عوض 
کرد و این حاکی از عمق ذهن او نســبت به 

درخواست هایش از نفرات دفاعی دارد.
 

     ماشین سازی تبریز و 
  نفت مسجدسلیمان

ماشین سازی و نفت مسجدسلیمان واقعاً 
نیازمند تمجید هستند. 

ماشین ســازی 2 بازی بزرگ را ســپری 
کرد و 3 امتیاز بســیار باارزش توأم با 2 بازی 
منطقی و خوب به دست آورد. آنها با توجه به 
داشتن شــاهین ثاقبی و سامان نریمان جهان 
می توانند در حوزه حمله بســیار بهتر باشند. 
خط دفاع خوبی دارند که با وجود حامد لک 

بسیار متمرکز و سختگیر به نظر می رسد.
نفت مسجدســلیمان با وجــود 2 بازی 

ســخت به نتیجه خوبی رســیده اســت. آنها 
روش امتیازگیری را بســیار خوب می دانند و 
بر این اســاس فعالیت خود را در جریان بازی 
عملیاتی می کنند و البته این خواسته ای است 
که می تواند آنها و دوستداران شان را به آرامش 

برساند.

 

سایپا، نساجی و صنعت نفت
ســایپا، نســاجی و صنعت نفــت آبادان 
توانستند از امکانات جدول بهترین بهره برداری 
را داشته باشند و اندوختن 4 امتیاز از 2 بازی، 
بهترین پشتوانه روحی آنها برای روزهای آینده 

است.

 

شاهین بوشهر و پیکان
شاهین بوشهر و پیکان 2 شکست آوردند 
ولی به نظرم بسیار امیدوارکننده نشان دادند. 
شاهینی ها با وجود اینکه از دقیقه 8 بازی 10 
نفره شدند ولی ثابت کردند که در آینده تیمی 
سختکوش و متحد در مقابل حریفان خواهند 
بود. پیکان درســت زمانی که انتظار می رفت 
وضعیت شان فاجعه بار باشد، به بازی برگشتند 
و این نشــان دهنده قــدرت آنهــا در بازیابی 

خودشان خواهد بود.
  

نکته جالب اینکه اغلــب تیم ها علی رغم 
داشتن مهره های خوب در بخش حمله، تمایل 
بیشــتری به بازی دفاعی دارند. شاید به خاطر 

مشکلاتی است که اغلب آنها در دفاع دارند.
واقعاً کمتر تیمی را می توان دید که زوج 
مطمئنی را در دفاع وسط و یا مدافعان کناری 

جامع الشرایط داشته باشند.
با وجود مربیان خوب و کارکشته در حوزه 
دروازه بانی در کنار تیم ها می بایســتی کیفیت 

بهتری از دروازه بان ها را شاهد باشیم.
بنابراین شاید گرایش بازی اغلب تیم ها به 
سمت بازی بسته و درگیرانه و استفاده افراطی 
از هافبک هــا و مهاجمــان در بخش دفاع را با 

درک این واقعیت ها منطقی دانست.
اما تیم هایــی که در ایــن 2 هفته بالاتر 
از انتظــار بودند شــامل ماشین ســازی، نفت 
مسجدسلیمان، نســاجی، سایپا و صنعت نفت 
هســتند و تیم هایی کــه کاملًا بــرای آینده 
امیدوارکننده نشــان دادند عبارتند از شاهین 
بوشــهر، پیکان، پدیده، پرسپولیس، تراکتور و 

سپاهان.

وقتی نیمه دوم بازی پرســپولیس و تراکتور را پیگیری می کردیم و زمانی که قرمزپوشــان تهرانی نیاز به جبران داشــتند را می بینیم، همینطور گذر 
زمان در بازی پیکان- نســاجی و روند بازی پیکان و همچنین دقایق پایانی بازی نفت مسجدســلیمان در برابر آبادان یا ماشین ســازی در اصفهان را 
بررســی می کنیم، کاملًا مشخص است تیم ها دقیقه به دقیقه بهتر می شــوند. بله، کیفیت بازی ها متوسط اســت اما با توجه به مشکلات قبل از فصل 
مانند طولانی شــدن دوره آماده ســازی، مشــخص نبودن تاریخ شــروع بازی ها و قرعه کشــی دیروقت و شناخت بســیار دیر حریفان در روزهای 
اول بازی هــا را در نظــر می گیریم، کاملًا کیفیت متوســط تیم ها در 2 هفته اول موجه اســت اما پیشــرفت آنها در لحظات بازی ها مشــهود بوده. 
به نظــرم روزهای آینده اگر بــا تعطیلی های مداوم روبه رو نشــویم لیگ جذابی خواهیم داشــت که بازی هــای زیباتری هم شــاهد خواهیم بود.

  منصوریان و چند بازیکن 
ذوب  از پرواز جا ماندند

تیــم ذوب آهن اصفهان جمعه شــب 
گذشــته در دومیــن بازی خــود در لیگ 
هجدهــم و در شــهر جم به مصــاف تیم 
پــارس جنوبی رفت که این بازی در نهایت 
با تســاوی بدون گل به پایان رســید. پس 
از این بــازی، مدیرعامل باشــگاه، علیرضا 
منصوریان و 12 بازیکن تیم ذوب آهن قرار 
بود ساعت ۹ صبح شنبه )دیروز( از عسلویه 
راهی تهران شــده و پس از آن به اصفهان 
برونــد اما نکته عجیب اینجاســت که آنها 
از پرواز صبحگاهی جــا ماندند! البته هنوز 
دلیل اصلی این موضوع مشــخص نیست و 
باید منتظر ماند و دید در نهایت چه کسی 
مســئول این ناهماهنگی بیــن اعضای تیم 

بوده است.
 

توپی برای شوت از 
راه دور

هنــوز 2 هفته هم از لیــگ نوزدهم 
نگذشــته که اعتراض های زیادی نســبت 
به توپ این دوره از رقابت ها شــروع شده. 
در همان هفته اول تعــدادی از بازیکنان 
اعلام کردند این توپ ها مثل توپ فوتسال 
است و مناســب فوتبال نیست اما به این 
مســأله تا الآن توجهی نشده. حالا عباس 
نفت مسجدســلیمان  کاپیتان  عســگری 
در مصاحبــه ای اعلام کــرده این توپ ها 
فقط برای شــوت از راه دور مناسب است: 
»توپ ها خوراک این هستند که از راه دور 
شــوت بزنید چون دروازه بان ها نمی توانند 
خوب تــوپ را ببینند و اگــر دقت کنید 
متوجه می شــوید که چند گل از راه دور 

در این دو هفته زده شده.«
 

به وطنی بروید و درازکش 
بازی تماشا کنید!

نســاجی در هفته دوم لیگ برتر اولین 
میزبانــی اش در این فصــل را مقابل پیکان 
تجربه کــرد. با توجــه به اینکه نســاجی 
تمریناتش را در تهران انجام می داد، تصور 
می شــد بازی این تیم هــواداران زیادی را 
به ورزشــگاه بکشــاند اما برخلاف انتظار، 
صندلی هــای خالی ورزشــگاه زیــاد بود و 
توی ذوق می زد. شــاید دلیــل اصلی این 
اتفاق الکترونیکی شــدن بلیت ورزشگاه ها 
بود که هنوز خیلی ها با آن آشــنا نیســتند 
اما شرایط به صورتی شده بود که خیلی از 
هوادارانی که به ورزشــگاه آمده بودند، هم 
به خاطر جای زیاد و هم راحتی بیشــتر به 
صورت درازکش بازی را تماشــا می کردند 
و هم اینکه یکســری هم از روی پشــت بام 
خانه هایشــان ترجیح دادند بازی را دنبال 

کنند.
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حامد شــیری در خصوص دیدار تیم هــای فوتبال 
نساجی مازندران و پیکان که با برتری 4 بر 3 تیم نساجی 
به پایان رسید، می گوید: »پیش از بازی برنامه ریزی کرده 
بودیم بازی پرفشــاری را انجام دهیم امــا در 20 دقیقه 
ابتدایی همه چیز طبــق برنامه پیش نرفت. البته هر چه 
از بازی گذشــت بهتر شــدیم و نیمه اول را هم با برتری 
به پایان رســاندیم. در نیمه دوم هم بازی را خیلی خوب 

شروع کردیم و توانستیم بازی را 4 بر یک کنیم اما شرایط 
آنطور که می خواســتیم پیش نرفت و اگر تمرکز بالاتری 
داشتیم شاید آن 2 گل را هم نمی خوردیم. حتی برخی از 
بازیکنان ما اولین بار بود که در چمن مصنوعی ورزشــگاه 
شــهید وطنی بازی می کردند اما بــا این حال هر چه که 
بود خداراشــکر توانستیم 3 امتیاز مهم این بازی را کسب 
کنیم.« او حرف هایش را اینطور ادامه می دهد: »هر چند 
که ما گاهی دقت لازم را در جریان بازی نداشــتیم، ولی 
داوری در ایــن بازی کمی به نفع تیــم پیکان بود و آنها 
2 پنالتی به دســت آوردند. مــدل فوتبالی که ما انتخاب 
کردیم کمی ســخت اســت و زمان می برد تا به شــرایط 
ایده آل برســیم. البته تیم ما نسبت به هفته گذشته بهتر 
شــده بود و امیدوارم هر چه جلوتر می رویم نتایج بهتری 

بگیریم و بازی های باکیفیت تری ارائه کنیم.«
شــیری در مورد تعطیلی لیگ برتــر به خاطر بازی 
تیم ملی فوتبال، معتقد است: »بدون شک هیچ چیز مثل 
تداوم مســابقات نمی تواند به یک تیم کمک کند اما بعید 
می دانــم با یک یا 2 هفته تعطیلــی بازی ها تیم ها ضربه 
زیادی بخورند. اگر تعطیلات طولانی باشــد ممکن است 
تیم ها را از وضعیت مطلوب خود دور کند اما با یک یا دو 

هفته اتفاق خاصی رخ نمی دهد.«

مهدی امینی دروازه بــان پیکان که در جریان 
بازی با نســاجی مازندران جای وحید شیخ ویســی 
باتجربه را گرفت، با اشــاره به شکســت تیمش در 
این بازی می گوید: »یک بازی پیچیده و ســخت را 
پشت ســر گذاشــتیم که هفت گل داشت. بازی با 
نساجی در قائمشهر ســختی های خاص خودش را 
دارد و با جوی که در ورزشگاه وجود داشت کارمان 

ســخت تر شــده بود. با این حال پیکان بازی خوبی 
انجام داد و به هیچ عنوان مستحق شکست نبودیم. 
موقعیت های ما خیلی بیشــتر از نســاجی بود، ولی 

متأسفانه استفاده نکردیم.« 
او اشاره ای به نمایش ضعیف دروازه بان تیمش 
دارد: »شیخ ویســی از لحــاظ فنــی و اخلاقی جزو 
بهترین هاســت و برای وحید به خاطر اتفاقاتی که 
رخ داد، بی نهایت ناراحت شــدم. زمانی که من بچه 
بودم، شیخ ویسی دروازه بانی می کرد و همیشه برایم 
یک الگوی بزرگ بوده اســت. من و شیخ ویسی قبل 
از اینکه با هم رقیب باشیم رفیق هستیم و می دانم 
که وحید شرایط سختی را تجربه می کرد. البته هر 
بازیکنی ممکن است در دوران فوتبالش اشتباه کند 
و این اتفاق چیزی از ارزش های وحید کم نمی کند.«

امینی راجع به شروع بد پیکان در فصل جدید 
و دو شکســت پیاپی این تیم معتقد اســت: »این 
درســت است که با دو باخت شــروع بدی داشتیم، 
ولی در بازی با نساجی از لحاظ فنی عملکرد خوبی 
داشــتیم و به آینده خیلی امیدوار شدیم. امیدوارم 
در بازی با شاهین بوشهر چهره جدیدی را از پیکان 

ببینیم.«

شیری: مدل فوتبالی ما دیر جواب می دهد امینی: مقابل شاهین چهره جدیدی از پیکان می بینید

مهدی تیکدری با اشــاره به پیروزی تراکتورسازی 
برابر پرســپولیس می گوید: »سرعت بازی بسیار بالا بود 
و تماشــاگران فوتبال زیبایی را دیدند. این برد برای ما 
بســیار مهم بود و از حمایت هواداران تشکر می کنم که 
حتی از کرمان هم برای تشویق تراکتورسازی به ورزشگاه 
آمده بودند. ما لیاقت برد را داشــتیم و روی نقاط ضعف 
و قوت پرســپولیس کار کرده بودیم. با تشخیص دنیزلی 
یک هفته روی ضربات کرنــر کار کردیم و در نهایت به 
چیزی که می خواستیم، دست پیدا کردیم.« او در مورد 
اینکه در بازی روز جمعه به عنوان مدافع راســت بازی 
کرد تا جلوی نفوذ مهدی ترابی را بگیرد، اینطور توضیح 
می دهد: »بازی های فصل گذشته پرسپولیس و همچنین 
بازی با پارس جنوبی نشان داد که پرسپولیس در سمت 

چپ شرایط خوبی دارد و اکثر حملات آنها از این جناح 
شکل می گیرد. خواسته دنیزلی این بود که تیم ما سمت 
چپ پرســپولیس را مهار کند و خوشبختانه نقطه قوت 
پرســپولیس را تبدیل به نقطه ضعفش کردیم. من هم 
کم نفوذ می کردم تا پشت سرم خالی نباشد. حتی چند 
بار شــاهد جابه جایی بازیکنان پرســپولیس بودیم، ولی 
در نهایت آنها نتوانســتند از این ســمت نفوذ کنند.« او 
حرف هایــش را اینطور ادامه می دهــد: »کیفیت توپ ها 
وحشــتناک ضعیف اســت و نمی دانم در این زمینه چه 
باید بگویم. هیچ کاری نمی توان با این توپ ها انجام داد. 
مردم آذربایجان لیاقت این را دارند که شــاهد قهرمانی 
تراکتور باشند. وقتی دنیزلی آمد، مشخص شد که هدف 

تیم ما چیزی جز قهرمانی نیست.«

ابوالفضل رزاق پور مدافع تیم امید کشــورمان 
که به تازگی از پیکان به تراکتور ملحق شد درباره 
حضــورش در این تیــم تبریــزی می گوید: »این 
پیشنهاد یک روز قبل از پایان فصل نقل  و انتقالات 
به من رســید و خیلی ســریع آن را قبول کردم. 
تراکتــور یکی از تیم های بــزرگ در فوتبال ایران 
اســت که هواداران فوق العاده ای دارد. چند بازیکن 
این تیم هم دوســت من هستند و بعد از مشورتی 
که با آنها داشتم خیلی ســریع تراکتور را انتخاب 
کــردم که یک انتخــاب عالی اســت. این انتخاب 
می تواند برای من یک ســکوی پرتاب باشــد تا به 
فوتبال اروپا بروم. تمام تلاشم را به خرج می دهم تا 

بهترین عملکرد را در این تیم داشته باشم.«

بازیکن جدید تیم فوتبال تراکتور در پاســخ 
به این پرســش کــه آیا فکر می کنــد در این تیم 
پرمهره در ترکیب ثابت قرار بگیرد، اینطور توضیح 
می دهد: »اگر فکر می کردم به من بازی نمی رسد، 
تراکتور را انتخــاب نمی کردم. رقابت در تیم باعث 
پیشرفت بازیکنان و نتیجه گرفتن تراکتور می شود 
و مــن از ایــن فرصت نهایت بهــره را خواهم برد. 
اینجا بازیکنان بزرگی از جملــه کاپیتان های تیم 
ملــی حضور دارند که تجربه آنهــا هم به درد من 
می خورد. من از اســتقلال و پرسپولیس پیشنهاد 
داشــتم که پیشنهاد اســتقلال جدی تر بود، ولی 
بحث گرفتــن رضایتنامه از باشــگاه پیکان طول 

کشید و زمان را از دست دادم.«

تیکدری: پرسپولیسی ها از سمت من نفوذی نداشتند رزاق پور: برای بازی کردن تراکتور را انتخاب کردم

 سپاهان بهتر و قوی تر از فصل هجدهم است

قربانی: مهاجم نوک هستم و دوست دارم در این پست بازی کنم
علــی قربانی، مهاجم ســپاهان کــه در بازی با 
ماشین ســازی تبریز گل ســه امتیازی تیمش را زد، 
درباره شــرایط تیمــش می گوید: »ســپاهان بهتر و 
قوی تر از پارسال اســت و حالا بچه ها دو سال است 
کــه در کنار هم بازی می کنند. الآن بیشــتر از فصل 
گذشته هماهنگ هستیم و امیدوارم عملکردی بهتر 

از سال قبل داشته باشیم.« 
او درباره گلی که در بازی با ماشین سازی به ثمر 
رســاند، می گوید: »خوشحالم که گل زدم و سپاهان 
هم ســه امتیاز مهــم گرفت. البته ایــن گل نتیجه 
زحمــات دیگر بچه ها بود و من فقــط آخرین کار را 
انجــام دادم. امیدوارم که در بازی های بعدی هم این 

روند را ادامه دهیــم.« قربانی درباره کم گل زدن در 
فصل گذشــته اینطور توضیح می دهــد: »آنهایی که 
انتقاد کردند باید ببینند در چه پســتی بازی کردم. 
از 15 بازی فصل گذشته در هشت یا ۹ بازی فیکس 
بودم که در این بازی ها در یک یا دو مسابقه به عنوان 
مهاجــم نوک بازی کردم و در بقیه بازی ها نیز وینگر 
بودم. وقتی وینگر بازی می کنم از دروازه دور می شوم 
و طبیعتاً گل زدن سخت تر می شود، ولی با این حال 
تمام تلاشــم را به خرج دادم کــه بهترین عملکرد را 
داشته باشم. وقتی سرمربی از من می خواهد در پست 
وینگر بازی کنم، باید خواســته او را به بهترین شکل 
انجام دهم اما امسال در هر دو بازی به عنوان مهاجم 

نوک بازی کردم.«
این مهاجم ســپاهان درباره اینکــه با بهبودی 
کی روش ممکن است دوباره به پست وینگر برگردد، 
حرف هایی دارد: »من تابع تصمیم کادر فنی هستم. 
پســت اصلی من مهاجم نوک اســت و خودم بازی 
در این پســت را بیشتر دوســت دارم، ولی مهم ترین 
موضوع خواسته سرمربی اســت. هر کجا بازی کنم، 
بیشــترین تلاشــم را به خرج می دهم. هر مهاجمی 
دوســت دارد آقای گل شــود و من هم از این قاعده 
مســتثنی نیســتم، ولی در درجه اول نتیجه گرفتن 
سپاهان مهم است. امیدوارم سپاهان بهترین نتایج را 

بگیرد و من هم عملکرد خوبی داشته باشم.«

فــراز کمالوند ســرمربی پــارس جنوبی 
جم جزو مربیانی اســت که از جلسه با مارک 
ویلموتــس اســتقبال کــرده و معتقد اســت 
مدافع تیمش اســتحقاق حضــور در تیم ملی 
را دارد و باید او را بــه ویلموتس معرفی کند. 
کمالوند درباره جلســه با ســرمربی تیم ملی 
می گوید: »می خواهم چند مــورد را به اطلاع 
ســرمربی تیم ملی و مســئولان فدراســیون 
فوتبال برســانم. دلیل اولی که تصمیم گرفتم 
در جلسه هم اندیشــی حضور پیدا کنم، گلایه 
از تاج و ســاکت است. اینکه چرا آنها به قانون 
و مقرراتی که خودشــان وضع کردند، احترام 
نمی گذارند. تیم های بدهکار نه تنها بدهی های 
خود را پرداخت نکرده اند، بلکه کارت های بازی 

بازیکنان جدیدشان را هم دریافت کردند. خود 
من الآن از 4، 5 سال پیش از چند باشگاه طلب 
دارم و جالــب اینکه مالیات پولی را که نگرفتم 
هم داده ام اما هیچ اتفاقی نیفتاده است. گلایه ام 
را بــار دیگر مطرح خواهم کــرد. دلیل دیگرم 
برای حضور در جلسه با ویلموتس، درخواستم 
بــرای دعــوت از مهدی ترکمان بــه تیم ملی 
است. ترکمان در حال حاضر یکی از آماده ترین 
چپ پاهای فوتبال ایران است. او با وجود اینکه 
اولین ســال حضورش در لیگ برتر را ســپری 
می کند، به نظرم قابلیت حضور در اردوی تیم 
ملی را دارد.« ســرمربی پــارس جنوبی جم با 
اشــاره به درخواســت مشــابه اش از کارلوس 
کی روش ادامه می دهد: »در گذشــته داریوش 
شجاعیان هم چنین شرایطی داشت. او هم در 
ســال اول حضورش در لیگ برتر که خودم او 
را به گســترش فولاد آوردم، خوش درخشید. 
خیلــی زود درباره او با کی روش صحبت کردم 
و به تیم ملی هم دعوت شد. الآن هم می گویم 
مهدی ترکمان شــرایط حضور در تیم ملی را 
دارد و در جلسه از ویلموتس خواهش می کنم 
که به چشم خریدار به ترکمان نگاه کند. با این 
روند شک نکنید تیم ما خیلی زود در تیم ملی 

صاحب سهمیه می شود.«

امیر قلعه نویی ســرمربی ســپاهان که از 
شرایط تیمش راضی است، در مورد حال خوب 
این روزهای ســپاهان و قــرار گرفتن در صدر 
جدول می گوید: »از ســال گذشته تیم شرایط 
خوبی نداشــت و به نظر من لطف خدا و اهل 
بیت شامل حال ما شد و کاری که می توانستیم 
در سه، چهار ســال انجام بدهیم سال گذشته 
انجام دادیم. فصل پیش می توانستیم یک جام 
هم بگیریم. امســال شــرایط مان بهتر است و 
بازیکنانی مثل محمــد کریمی و پیام نیازمند 
حالا کارآیی شان بیشتر است و اعتماد به نفسی 
بــه وجود آمده که می تواند بــه ما کمک کند 
و آنها به مرز خودباوری رســیده اند و می دانند 
پیراهن زرد طلایی سپاهان باارزش است و تنها 
باشگاهی که از ایران در جام باشگاه های جهان 
بوده سپاهان بوده و قهرمانی های زیادی داشته. 
به شــرایط مان رسیده ایم و بچه ها این درک را 
پیدا کرده اند که چه پیراهن باارزشــی تن شان 
است. یکســری نقاط ضعف هم داشتیم که با 
آوردن بازیکنــان خوب آن را هم پوشــانده ایم 
و این تیم از نظر قراردادی و شــرایط ســنی 
حداقل 4، 5 سال تاریخ انقضا دارد.« قلعه نویی 
در این باره که آیا اجازه نداشــتن مربیان برای 
صحبت درباره داوران به ســود فوتبال است و 
اینکــه خودش هم اعلام کرده بود دیگر درباره 
داوری حرف نمی زند، توضیح می دهد: »داوران 
ما قشر مظلوم فوتبال هســتند. وقتی بازیکن 

و مربی قرارداد میلیاردی می بندند دســتمزد 
داوران هم باید درســت شــود تا اشتباهات به 
حداقل برســد. باید ویدئو چک زودتر اجرایی 
شــود تا عدالت اجرا شود. سال گذشته شرایط 
ما همینطور بود و حتی به خاطر اشتباهات در 
چند بازی سرنوشــت قهرمانی عوض شد. هیچ 
مربی دوســت ندارد برای خودش تنش درست 
کنــد اما وقتــی حق تیمش خورده می شــود 
و صــد هزار نفر به صــورت زننده ای به خود و 
خانواده اش توهین می کنند و می بیند زحمات 
یک ســاله اش بر باد رفته، چه کاری از دستش 

برمی آید.« 
ســرمربی ســپاهان درباره مصاحبه علیه 
حســن زاده و دعوتش به کمیته انضباطی هم 
می گوید: »40 ســال است در ورزش هستم و 
جام های زیادی آورده ام. من و قاســم پور تنها 
لژیونرهــای فوتبال ایران هســتیم که دوگانه 
داریــم. من در خارج از ایــران هم کار کرده ام 
و در این سال ها جام های زیادی آورده ام. رأیی 
که ناحق بود توســط کمیته اســتیناف اصلاح 
شد و در بازی مقابل شاهین شهرداری بوشهر 
می توانستم روی نیمکت بنشینم اما به احترام 
مردم بوشــهر و عدالت ایــن کار را نکردم. هر 
چند خوشــحالم که کمیته اســتیناف رأی را 
برگرداند. کمیته استیناف از جایگاهش نترسید 
و عدالت را اجرا کرد. در این سال ها آقایان هر 

طور خواستند رأی دادند.«

آقای ویلموتس، ترکمان را به تیم ملی دعوت کن

کمالوند: از تاج و ساکت گلایه دارم

 قلعه نویی: کمیته استیناف عدالت را اجرا کرد

شریفات از دوشنبه در 
تمرینات پیکان

پیکان بــرای تقویت خــط حمله اش 
چنــد روز پیش اقدام به جذب اســماعیل 
شــریفات کرد. این مهاجم خوزستانی قرار 
اســت از دوشنبه در تمرینات تیم جدیدش 
حاضر شود. حســین فرکی سرمربی پیکان 
بعد از بازی با نساجی دو روز به شاگردانش 
اســتراحت داد و قــرار اســت دور جدید 
تمرینات پیکان از دوشــنبه آغاز شود. جابر 
انصاری و مهران موسوی دو بازیکن مصدوم 
پیکان هستند که موسوی به احتمال فراوان 
از هفته ســوم در دســترس کادر فنی قرار 
خواهد گرفت، ولی انصاری برای بازگشــت 
به میادین باید یک ماه دیگر صبر کند. فراز 
امامعلی در دو بازی گذشــته پیکان محروم 
بود ولی این بازیکن از هفته ســوم قادر به 

همراهی تیمش خواهد بود.
 

اعتراض رسمی پارس 
به قضاوت اکبریان

تیم  پارس جنوبــی جم در هفته دوم 
لیگ برتر، میزبان ذوب آهن اصفهان بود که 
این مســابقه با تســاوی بدون گل به پایان 
رسید. در جریان این مسابقه اما محمدرضا 
اکبریــان داور بازی، تصمیماتــی را اتخاذ 
کرد که با اعتراض مســئولان پارس جنوبی 
مواجه شــده. اعضای پارس جنوبی نسبت 
به دو صحنه مشــکوک در محوطه جریمه 
ذوب آهن اعتراض و اعتقاد به خطای پنالتی 
داشتند. به اعتقاد باشگاه پارس جنوبی، در 
دقیقــه 67 دروازه بان ذوب آهن قبل از آنکه 
گل مردود تیم میزبان به ثمر برســد، روی 
مهاجم زردپوش خطای پنالتی مرتکب شده 
اما داور ایــن صحنه را خطا روی دروازه بان 
تشخیص داد و نه تنها پنالتی  نگرفت، بلکه 
گل را هم مردود اعــلام کرد. همچنین در 
وقت های اضافی مســابقه، توپ در محوطه 
جریمه به دســت مدافع ذوب آهن برخورد 
کرد که بازهم خطایی از سوی داور مسابقه 
تشــخیص داده نشد. از این رو همانطور که 
فراز کمالوند ســرمربی پــارس جنوبی هم 
در نشســت خبــری بعد از مســابقه اعلام 
کرد، مســئولان باشگاه از طریق فدراسیون 
فوتبال اقدام خواهند کــرد. دیروز مدیران 
باشگاه پارس اعتراض رسمی این باشگاه به 
تصمیمات محمدرضــا اکبریان را به اطلاع 

مسئولان فدراسیون فوتبال رساندند.
 

مدافع تیم امید شاگرد 
دنیزلی شد

ابوالفضــل رزاق پــور مدافــع فصل 
گذشته پیکان که قراردادش را با این تیم 
فســخ کرده بود، با عقد قراردادی به طور 
رسمی به جمع شــاگردان دنیزلی اضافه 
شــد. رزاق پور بازیکن تیم امید کشورمان 
است و با توجه به فسخ قراردادش با پیکان 

مشکلی برای حضور در تراکتور ندارد.

مجیدجلالی
کارشناسفوتبال

ارزیابی هفته دوم لیگ نوزدهم

 پدیده و سپاهان خوشبخت های هفته دوم
 لیگ از هفته دوم هم گذشت اما به 
طور قطع نمی تواند در این اندک زمان از 

مدعیان اصلی نام برد. 
با این حــال اما آنچــه در همین 2 
هفتــه دیدیم به ما ثابت کرد که تیم های 
ســپاهان، پدیــده و پرســپولیس برای 

قهرمانی وارد لیگ نوزدهم شدند. 
تراکتــور هم بــا بردی کــه مقابل 

پرســپولیس به دســت آورد، معادلات را 
تغییر داد. شاید آنها هم در صف مدعیان 

اصلی باشند. 
دیگر تیم ها به نظر می رســد شانسی 

برای رسیدن به این عنوان ندارند. 
لیگ نوزدهم با یک 3 ضلعی مدعیان 
احتمالاً تا آخــر پیش خواهد رفت. بدون 

استقلال!

تیم منتخب هفته اول   4-4-2

حامد لک

مرتضی منصوریسعید صادقی

محمد عباس زادهاحمد نوراللهیمحمد طیبی

شهریار مقانلومحمد آبشکامین پورعلی

احسان حاجی صفیهادی محمدی

ماشین سازی

سپاهانپدیده

نساجیپرسپولیسنفت مسجدسلیمان

پیکانفولادگل گهر

تراکتورذوب آهن

 فاتــح مهم تریــن بــازی هفته را 
بی هیچ تردیــدی بایــد در همین قاب 
قرار داد. تراکتورسازی برنده دیداری بود 
که همه می دانستند درتعیین سرنوشت 
هفته دوم بســیار تأثیرگذار است. حتی 
شاید در تعیین سرنوشت لیگ نوزدهم، 

کسی چه می داند؟ !

 دروازه بان شــاهین با آن اشــتباه 
مرگبــار در دقایق آغازین بازی با پدیده 
تیمــش را 10 نفــره کــرد. شــاید اگر 
ماکسیم دچار آن خطای مهلک نمی  شد 
شاهین دست پر میدان بازی با پدیده را 
ترک می کرد. او ناکام ترین چهره هفته 

است.

 فرمانــده اصلی فــولاد در بازی با 
اســتقلال محمد آبشــک بود. بازیکنی 
که یــک تنه هافبــک اســتقلال را از 
کار انداخت. آبشــک بــا ادامه این روند 
شایســته دعوت به تیم ملی هم هست. 
او با احتساب همه آرای »ایران ورزشی« 

بهترین بازیکن هفته لقب گرفت.

 تساوی جواد نکونام در تهران مقابل 
استقلال کمتر از پیروزی نبود. نکونام که 
تجربه تازه ای را در اهواز سپری می کند 
با همین تســاوی جانی تازه در رگ های 
فولاد جاری کــرد. او در مقابل دیدگان 
30هزار تماشاگر استقلالی درس بزرگی 

به استراماچونی داد.

تیم
هفته

ناكام 
هفته

بازیکن
هفته

مربی
هفته

تراكتور
(تبریز)

  ماكسیم كوویلیتایا
(شاهین بوشهر)

 محمدآبشک
(فولاد)

 جواد نکونام
(فولاد خوزستان)

ارزیابیهفته


